
  ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

МУКАЧІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

 

П Р О Т О К О Л   № 4 

 

засідання комісії з безпеки дорожнього руху  на території 

 Мукачівського міського територіальної громади  

(в складі затвердженому рішенням сесії 

Мукачівської міської ради  36-ої позачергової сесії 8-го скликання №1210 

від 25.07.2023 р.) 

 

12 грудня 2023 року      м. Мукачево 

 

 Місце проведення: м. Мукачево, пл.Духновича Олександра, 2. Виконавчий 

комітет Мукачівської міської ради . 

 

Час проведення: 11:00 год. 

   

Присутні члени комісії:10 осіб 

Голова комісії  -    

Барчій Едуард Васильович 

Заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів Мукачівської міської ради 

Заступник голови комісії 

Блінов Андрій Юрійович 

Начальник управління міського господарства    

Мукачівської міської ради 

 

Секретар комісії 

Яблонська Анастасія 

Вдадиславівна 

 

Головний спеціаліст,кошторисник відділу 

житлово-комунального господарства Управління 

міського господарства Мукачівської міської ради 

Члени комісії 

Попадинець Андрій 

Васильович 

 

Заступник начальника відділу архітектури та 

містобудування управління міського господарства 

Бідзіля Олександр  Директор Мукачівського міського комунального 

підприємства «Мукачівпастранс» 

Московська Олена 

Володимирівна 

 

Роман Вячеслав -      

Ференцович 

В.о. начальника відділу безпеки дорожнього руху 

УПП в Закарпатській області ДПП 

 

Начальник управління муніципальної інспекції 

Мукачівської міської ради 

 



 

Рєкунов Антон 

 Віталійович  

 

Начальник відділу житлово-комунального 

господарства Управління міського господарства 

Мукачівської міської ради 

Лізанець Олександр 

Олександрович 

 

Діус Василь Васильович 

 

Заступник  начальника Управління міського                       

господарства Мукачівської міської ради 

 

Директор Мукачівського міського комунального 

підприємства “Ремонтно — будівельне 

управління” 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Звернення гр. Сергія Одошевського щодо встановлення між будинками №1 

бульвару Юрія Гойди та будинку №7 по вул. Росвигівська обмежувальних 

масивних півкуль (повторно). 

2. Звернення мешканців вул. Університетська в районі ресторанного комплексу 

«Фердінанд» щодо відновлення автобусної зупинки або знаку зупинка дозволена. 

3. Звернення мешканців вул. Генадія Воробйова щодо встановлення лежачих 

поліцейських по вул. Генадія  Воробйова (біля будинків 10 та 12). 

4. Звернення голови ОСББ Ігоря Капітана щодо встановлення обмежувачів 

швидкості (лежачих поліцейських по р-н Підгоряно)  за адресою  Свято-

Михайлівська. 

5. Звернення гр. Симочка Марії щодо встановлення знаків обмеження швидкості 

та встановлення знаку великогабаритному транспорту рух заборонено за 

адресою м. Мукачево по вул. Іоанна Семедія (Попова). 

6. Звернення депутата Мукачівської міської ради Яцканича Олександра щодо 

облаштування пішохідного переходу з встановленням світлофору біля 

кладовища “Червона гора” на відрізку дороги міжнародної траси Київ–Чоп. 

7.  Звернення депутата Мукачівської міської ради Яцканича Олександра щодо 

облаштування пішохідного переходу по вул. Сороча (біля Центрального 

кладовища). 

8.  Звернення депутата Мукачівської міської ради Яцканича Олександра щодо 

встановлення світлофору або кільцевої розв'язки на перехресті вулиць вул. Івана 

Франка та Пряшівська. 

9.  Звернення начальника управління освіти Михайла Лабош щодо встановлення 

обмежувача швидкості по вул. Ужгородська,41 навпроти корпусу початкової 

школи Мукачівського ліцею №5. 



10.  Звернення обласної дитячої лікарні щодо визначення місця поруч з 

поліклінікою для паркування транспортних засобів які використовують для 

перевезення осіб з інвалідністю та нанести на дорожньому полотні відповідної 

розмітки для трьох паркувальних місць (Івана Франка,41). 

11. Звернення гр. Кас’яненко Євгена щодо виправлення дорожньої розмітки з 

метою  можливості заїзду зі сторони руху з м. Берегова в напрямку м. Мукачева 

12. Звернення мешканців вул. Михайла Драгоманова щодо встановлення знаку 

проїзд вантажного автотранспорту заборонено. 

13. Звернення гр. Крістіана Токар щодо влаштування пішохідного переходу з 

відповідним освітленням за адресою вул. Михайла Токаря,73А поряд з дитячим 

спортивним клубом «Федерація з греко-римської боротьби». 

14. Звернення мешканців вул. Куруців  щодо встановлення дорожніх знаків 

зупинка автотранспорту заборонена а також встановлення обмежувальних 

стовпчиків. 

15. Звернення гр. Сідун Ганни щодо установлення знаку “Обережно діти” біля  

дитячого майданчику. 

16.  Звернення мешканців мікрорайону Підгоряно щодо встановлення лежачих 

поліцейських біля дошкільного закладу №6 та по вул. Підгорянська  98 та 98А. 

17.  Звернення гр. Зіміровського Олександра щодо становлення дорожніх знаків 

від об'їзної до мкр. Шипка. 

 

 

СЛУХАЛИ: голову комісії  Едуард Барчій, який запропонував затвердити  

порядок денний в цілому та перейти до розгляду питань. 

ВИРІШИЛИ: порядок денний затвердити в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» 10, «проти» 0,  «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства  Андрія Блінова 

який повідомив, що влаштування між будинками №1 бульвару Юрія Гойди та 

будинку №7 по вул. Росвигівська обмежувальних масивних півкуль є 

недоцільним, оскільки таким чином буде обмежено рух транспортних засобів 

мешканців, а також ускладнено доступ спецтранспорту до  прибудинкової 

території. 

ВИРІШИЛИ:  у задоволенні звернення гр. Сергія Одошевського відмовити.  

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ:  начальника  Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що  відновлення автобусної зупинки у запропонованому місці 

ускладнить рух транспорту на круговій розв’язці, збільшить ймовірність 



виникнення заторів, та дорожньо-транспортних пригод на даній ділянці дороги. 

ВИРІШИЛИ: 

відмовити   у задоволенні звернення. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що встановлення штучних обмежувачів швидкості за адресою 

Генадія Воробйова біля будинків №10 та №2, є недоцільним  так як на даній 

вулиці відсутній інтенсивний рух транспорту. 

ВИРІШИЛИ:    

відмовити у зв’язку із недоцільністю. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ:  начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що встановлення штучних обмежувачів швидкості є 

недоцільним та запропонував встановити знаки 5.34 «Житлова зона» на вїздах у 

житловий квартал  та знаки 1.33 «Обережно діти» біля дошкільного закладу №18 

(р-н Підгоряно)  за адресою  Свято-Михайлівська. 

 ВИРІШИЛИ: 

доручити  ММКП «Ремонтно-будівельне управління» провести роботи з 

встановлення дорожніх знаків 1.33 «Обережно Діти»  біля дошкільного закладу 

№18 (р-н Підгоряно)  за адресою  Свято-Михайлівська та встановлення знаків 

5.34 «Житлова зона» на в’їздах  у житловий квартал. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який запропонував, у зв’язку із численими скаргами мешканців встановити знак 

«Рух вантажних автомобілів заборонено» за вказаною адресою,  , зважаючи на те, 

що існує  можливість заїзду на територію підприємств, які розташовані в даній 

зоні з іншої вулиці. 

ВИРІШИЛИ: 

доручити  ММКП « Ремонтно- будівельне управління» провести роботи з 

встановлення дорожнього знаку 3.3 «Рух вантажних автомобілів заборонено» за 

адресою Семедія Іоанна ( Олександра Попова) м. Мукачево. 

Рішення прийнято одноголосно 

6. СЛУХАЛИ: начальника  Управління міського господарства Андрія Блінова 

повідомив, що зазначена у зверненні  ділянка обслуговується Службою 

відновлення та розвитку інфраструктури у Закарпатській області та  

запропонував направити звернення для відповідного розгляду за належністю. 

 



ВИРІШИЛИ: 

направити звернення депутата Мукачівської міської ради Олександра Яцканича 

до Служби відновлення та розвитку інфраструктури у Закарпатській області для 

відповідного розгляду та вирішення питання по суті. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7.СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що на даній ділянці встановленні відповідні дорожні знаки та 

наявна розмітка яку потрібно оновити біля  входу до Центрального кладовища, 

яке знаходиться по вулиці Сороча в м. Мукачево. Також необхідно провести 

заходи із благоустрою прилеглої території. 

 

 ВИРІШИЛИ: 

Вирішили доручити  ММКП «Ремонтно-будівельне управління» провести роботи 

з благоустрою прилеглої території та спільно зі Службою відновлення та 

розвитку інфраструктури у Закарпатській області розглянути можливість 

відновлення  дорожньої розмітки за адресою вул. Сороча в м. Мукачево біля  

входу до Центрального кладовища. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що встановлення світлофору або кільцевої розв'язки на 

перехресті вулиць вул. Івана Франка та Пряшівська потребує виконання  робіт із 

реконструкції дорожнього полотна, натомість у зв’язку із воєнним станом 

фінансування таких заходів обмежено.  
 

ВИРІШИЛИ: 

відмовити  у задоволенні звернення та повернутись до розгляду питання після 

закінчення воєнного стану. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що по вул.Ужгородська,41 знаходиться корпус початкової школи 

Мукачівського ліцею №5, начальник управління освіти Михайла Лабош 

звернувся до Управління міського господарства щодо влаштування обмежувача 

швидкості за даною адресою, так як на даному відрізку дороги інтенсивний рух 

транспортного засобу. 

ВИРІШИЛИ: 



доручити  ММКП «Ремонтно-будівельне управління» провести роботи з 

встановлення дорожніх знаків відповідно 1.33 «Обережно діти»  біля початкової 

школи Мукачівського ліцею №5. В іншій частині звернення  винести на розгляд 

технічної ради. 

Рішення прийнято одноголосно 

10. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який запропонував, визначити місця поруч з поліклінікою для паркування 

транспортних засобів які використовують для перевезення осіб з інвалідністю та 

нанести на дорожньому полотні відповідну розмітку для трьох паркувальних 

місць за адресою Івана Франка, 41 м. Мукачево. 

ВИРІШИЛИ: 

доручити  ММКП «Ремонтно-будівельне управління» провести роботи з  

визначенням паркувальних місць для осіб з інвалідністю та нанести на 

дорожньому полотні відповідну розмітку. 

Рішення прийнято одноголосно 

11. СЛУХАЛИ:  начальника Управління міського господарства  Андрія Блінова 

який повідомив, що гр. Кас’яненко Євген звернувся щодо виправлення дорожньої 

розмітки так, щоб автотранспорт, який  рухається зі сторони м. Берегова в 

напрямку м. Мукачева мав можливість заїзду  на територію АЗС та  запропонував 

власнику АЗС розробити схему дорожнього руху на території АЗС із позначенням 

заїздів та надати на погодження  до Служби відновлення та розвитку 

інфраструктури у Закарпатській області, так як дана ділянка дороги не перебуває 

на балансі Мукачівської міської ради. 

ВИРІШИЛИ: 

запропонувати власнику АЗС розробити схему дорожнього руху на території АЗС 

із позначенням заїздів та надати на погодження  до Служби відновлення та 

розвитку інфраструктури у Закарпатській області, так як дана ділянка дороги не 

перебуває на балансі Мукачівської міської ради. 

Рішення прийнято одноголосно 

12. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що встановлення знаку проїзд вантажного автотранспорту 

заборонено вул. Михайла Драгоманова є недоцільним, так як на даній вулиці 

тимчасово їздить вантажний транспорт у зв’язку з виконанням будівельних 

робіт, інші шляхів під’їзду до будівельного майданчику відсутні. 

 

ВИРІШИЛИ: відмовити у задоволенні звернення . 

Рішення прийнято одноголосно 

 



13.СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який повідомив, що по вул. Михайла Токаря,73А знаходиться дитячий 

спортивний клуб Федерації з греко-римської боротьби та запропонував 

влаштувати пішохідний перехід з встановленням відповідних дорожніх знаків та 

нанесенням розмітки . 

ВИРІШИЛИ: 

доручити  ММКП « Ремонтно- будівельне управління» провести роботи  з 

влаштування пішохідного переходу та визначити ділянку дороги на якій  

виконати дорожню розмітку з встановленням знаків 5.38.1 «Пішохідний перехід» 

за адресою Михайла Токаря,73А м. Мукачево . 

Рішення прийнято одноголосно 

 

14.СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який запропонував для вирішення питання встановити  дорожній знак 3.34 

«Зупинка заборонена», по вулиці  Куруців, біля заїзду до замку  Паланок, м. 

Мукачево.  

ВИРІШИЛИ: 

доручити ММКП «Ремонтно-будівельне управління» визначити  місце 

встановлення знаку 3.34 «Зупинка заборонена» по вулиці  Куруців, біля заїзду до 

замку  Паланок у м. Мукачево та  виконати відповідні роботи. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

15. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який запропонував встановити дорожній знак 1.33 «Обережно діти» на 

перехресті вулиць Росвигівська, Світанкова та Університетська так як даному 

перехресті встановлений дитячий майданчик. 

ВИРІШИЛИ: 

доручити ММКП «Ремонтно-будівельне управління» визначити  місце 

встановлення знаку 1.33 «Обережно діти» перехресті вулиць Росвигівська, 

Світанкова та Університетська в м. Мукачево та виконати відповідні роботи. 

 

16.СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який запропонував біля дошкільного закладу №6 за адресою вул. 

Підгорянська,58,  м. Мукачево встановити  дорожній знак 1.33 «Обережно діти». 

ВИРІШИЛИ: 

доручити  ММКП «Ремонтно-будівельне управління» біля дошкільного закладу 

№6 за адресою вул. Підгорянська,58,  м. Мукачево встановити  дорожній знак 

1.33 «Обережно діти». 

Рішення прийнято одноголосно 

 



17. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова 

який запропонував повернути заяву  на доопрацювання, заявнику  схематично 

відобразити зміни дорожнього руху які пропонуються на карті, з відповідним 

обґрунтуванням  та надати повторно на розгляд комісії, для розгляду питання по 

суті.  

ВИРІШИЛИ: 

повернути заяву  на доопрацювання, заявнику  схематично відобразити зміни 

дорожнього руху які пропонуються на карті, з відповідним обґрунтуванням  та 

надати повторно на розгляд комісії, для розгляду питання по суті.  

Рішення прийнято одноголосно 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії                                                                                     Едуард Барчій 

Секретар комісії             Анастасія Яблонська

       

 

 

 

 


